



University of Quantum Dynamics Foundation

Courses

Department: Pre-History & Archeology
Code: Hist-101 (In Both English and German)
Teacher: Prof. Dr. Hubert Zeitlmair h.c.D
Cost: €230

Course Frame Topic: "Lost Atlantis" *Available from end of October 2013*

Course I

The 1st Course will trace:

- 1.0. The etymology and the meaning of the words 'Atlantis' and 'Paradise';
- 1.1. The Atlantis Empire... Pa.tha-i-da.na Asu.ara ^tSi.dha and Ash.tar-ta.ra;
- 1.2. The true story of Atlantis, its rise and fall.
- 2.0 The 4 territories of the globe encompassing the Atlantis Empire;
- 2.1. The location of the 1st, 2nd and the 3rd territory of the Atlantis Empire;
- 2.2. The location of the 4th original Atlantis territory;
- 2.3. The location of the leading center within the Atlantis territory.
- 3.0. The original purpose of the Atlantis territory;
- 3.1. The importance of the Mediterranean basin and;
- 3.2. The importance of the Maltese Archipelago;
- 3.3. The presumed extraterrestrial connection with Atlantis.

Ultimately the Course will reveal the relevance of Atlantis today.

The Course will attract those with an innate intellectual curiosity and a strong urge to search for the Truth that transcends personal ego!

Prof. Dr. Hubert Zeitlmair h.c.D. <prof.h.zeitlmair@uqd-edu.eu>



University of Quantum Dynamics Foundation

Kurs Rahmenthema: "Versunkenes Atlantis"

Kurs 1 beinhaltet folgendes:

- 1.0. Die Etyma und die Bedeutung der Wörter 'Atlantis' und 'Paradies';
- 1.1. Die Herkunft und die Bedeutung der Namen der beiden Führer des Atlantis Imperiums...
Pa.tha-i-da.na Asu.ara ^tSi.dha und Ash.tar-ta.ra;
- 1.2. Die wahre Geschichte von Atlantis, der Anstieg und Untergang.
- 2.0. Die 4 Territorien des, den Globus umspannenden, Atlantis Imperiums;
- 2.1. Das 1., des 2. und des 3. Territorium, die Lage;
- 2.2. Das 4., des original Atlantis Territorium, die Lage;
- 2.3. Das führende Zentrum innerhalb des Atlantis Territoriums, die Lage.
- 3.0. Der ursprüngliche Zweck des Atlantis Territoriums;
- 3.1. Die Signifikanz des Mediterranen Kessels und;
- 3.2. Die Bedeutung des Maltesischen Archipels;
- 3.3. Die vermutliche Verbindung von Atlantis mit einer extraterrestrischen, menschlichen Spezies während dieser besonderen Epoche der Menschheitsgeschichte.

Fazit: Das Kursziel ist die Enthüllung der Relevanz der Gesellschaft von Atlantis in Bezug auf die gegenwärtige Zeit.

Der Kurs wird jene anziehen, die mit einer angeborenen intellektuellen Neugier ausgestattet sind und einem starken Drang verspüren, ohne persönliches Ego nach der Wahrheit zu suchen!

Prof. Dr. Hubert Zeitlmair h.c.D. <prof.h.zeitlmair@uqd-edu.eu>